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                                Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Hôrka, 

  konaného dňa 22.októbra 2020 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Prítomní:   (podľa priloženej prezenčnej listiny):  9 poslancov                                                                      

 

PROGRAM:      
1.   Otvorenie, schválenie programu 

2.   Voľba mandátovej, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3.   Kontrola plnenia uznesení 

4.   Správa o výsledku kontroly 

5.   Návrh na prijatie návratnej finančnej výpomoci zo štátneho rozpočtu z dôvodu          

      kompenzácie výpadku dane z príjmov fyzických osôb v roku 2020 v dôsledku pandémie  

      ochorenia COVID -19 a stanovisko hlavného kontrolóra obce 
6.   Rozpočtové opatrenie č. 7 a č. 8 

7.   Nadobudnutie majetku obce na základe ponuky Bane Spišská Nová Ves, š.p. v likvidácií 

8.   Zabezpečenie separovaného zberu odpadu (biologicky rozložiteľný odpad, kuchynský  

      odpad) od  1.1.2021 v súlade s platnou legislatívou 

9.   Záver 

 

Bod č. 1 Otvorenie a schválenie programu 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Ing. Helena Mihalčinová. 

Skonštatovala, že je prítomných 9 poslancov.  

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka dopĺňa do programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

bod č. 9 Výstavba šatní na futbalovom ihrisku. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka dopĺňa do programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

bod č. 10 Interpelácia poslancov. Poradie ostatných bodov sa prečísluje. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje  upravený program rokovania obecného 

zastupiteľstva obce Hôrka. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 2 Voľba mandátovej, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce navrhla za mandátovú, návrhovú komisiu a 

overovateľov zápisnice ako celok poslancov: Ing. Petra Žoldáka a Katarínu Žoldákovú 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje uvedený návrh uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 3  Kontrola plnenia uznesení 

Ing. Peter Žoldák, poslanec OZ upozornil, že nemáme splnené uznesenie týkajúce sa 

odvodňovacej štúdií v Primovciach. 
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Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 4. Správa o výsledku kontroly 
Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod 5. Návrh na prijatie návratnej finančnej výpomoci zo štátneho rozpočtu z dôvodu          

kompenzácie výpadku dane z príjmov fyzických osôb v roku 2020 v dôsledku pandémie  

ochorenia COVID -19 a stanovisko hlavného kontrolóra obce 
Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 6. Rozpočtové opatrenie č. 7 a č. 8 
Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenia uznesení. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod 7. Nadobudnutie majetku obce na základe ponuky Bane Spišská Nová Ves, š.p. v 

likvidácií 
Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala o uvedenom bode. 

 

Ing. Peter Žoldák, poslanec ObZ – bavíme sa o jednom pozemku alebo v celku 

 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce – určí sa termín dražby podľa toho o čo sa budeme 

zaujímať. 

 

Emil Chovanec, poslanec ObZ – maximálne to čo je v ponuke 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje nadobudnutie konkrétnych položiek 

nehnuteľného majetku na základe ponuky Bane Spišská Nová Ves, š.p. v likvidácií.. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod 8.  Zabezpečenie separovaného zberu odpadu (biologicky rozložiteľný odpad, 

kuchynský odpad) od  1.1.2021 v súlade s platnou legislatívou 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala, že máme povinnosť od 1.1.2021 

zabezpečiť zber takéhoto odpadu z domácnosti, ale aj z verejných priestranstiev. Mala už 

nejaké rokovania a má cenovú ponuku vypracovanú na 570 domácnosti, zakúpili by sme 

kompostéry pre domácnosti. Je možné sa zapojiť do výzvy o nákup kompostérov 

a vybudovanie vlastnej kompostárne, žiadosť treba podať do 15.12.2020, maximálne môžeme 

žiadať o 95 % oprávnených nákladov. 

 

Ing. Peter Žoldák, poslanec ObZ -  ja kompostujem a naša 4 členná domácnosť vyprodukuje 

16 kg za mesiac. 

 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce – môžeme vybudovať obecnú kompostáreň do 100 

ton, je potrebný pozemok 20x20, občania tam môžu vyvážať trávu, treba len  teplomer 

a minimálne prevzdušňovať. 

 

Katarína Žoldáková, poslankyňa ObZ – miesta na to určené máme, treba urobiť prieskum 
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PaedDr. Stanislav Dubrovčák, poslanec ObZ – nech sa urobí prieskum, či chcú kompostéry 

do domu a či budeme mať centrálnu kompostáreň. 

 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce –  nie každý  bude chcieť kompostéry, na 

kompostáreň nám treba doriešiť prístupové cesty. Ideálne by bolo nákup kompostérov 

a kompostáreň do 100 ton, do budúcna obecná kompostáreň. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje zapojenie sa do výzvy Enviromentálneho fondu 

s dodatočnou špecifikáciou oblasti výzvy C2. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 9 Výstavba šatní na futbalovom ihrisku 

Emil Chovanec, poslanec ObZ  informoval o uvedenom bode. 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka rozhodlo, aby Obec Hôrka, ako obstarávateľ stavby 

„Novostavba šatní TJ Baník Hôrka“, oznámila poslancom deň nadobudnutia právoplatnosti 

stavebného povolenia tejto stavby, a to bezprostredne po tom, ako táto skutočnosť nastane. 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Hôrka rozhodlo, aby Obec Hôrka, ako obstarávateľ stavby 

„Novostavba šatní TJ Baník Hôrka“, začala po nadobudnutí právoplatnosti stavebného 

povolenia uvedenej stavby s realizáciou výberu dodávateľa stavby v súlade s platným 

zákonom o verejnom obstarávaní tak, aby vybratý dodávateľ stavby začal s realizáciou 

výstavby v mesiaci 04/2021. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 10 Interpelácie poslancov 

Emil Chovanec, poslanec ObZ – nemáme splnené uznesenie – Maník, odvodňovacia štúdia. 

 

Ing. Peter Žoldák, poslanec ObZ – most na plane 

 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce – menám ešte rozpočet 

________________________________________________________________________ 

V rámci tohto bodu vystúpil občan:  

Ing. Ladislav Lazar – pripomenul, že vyvlastňovacie konanie je len do konca roka, 

upozornil zapisovateľku, že v minulej zápisnici  nezapísala do zápisnice jeho vystúpenie. 

 

V zápisnici zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 24.9.2020 dopĺňa 

v bode  č. 13 Rôzne -  vystúpenie občana Ing. Ladislava Lazara. 

 

Ing. Ladislav Lazar, občan - chcel som sa len spýtať paní poslankýň a pánov poslancov, či 

dostali odo mňa sťažnosť, ktorú som poslal cez pani starostku.“ 

 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce -  zatiaľ nie 

 

Ing. Ladislav Lazar, občan -  vy ju máte pani starostka a prečo ste ju nedali poslancom, veď 

sú tam aj veci z obecného zastupiteľstva a do 30 dní mala byť aj odpoveď. 

 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce -  do 60 dní, lebo je to sťažnosť 
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Ing. Ladislav Lazar, občan -  a čo že je to sťažnosť, ak máte komplikovanú sťažnosť, tak 

musíte oznámiť, že  potrebujete 60 dní. Takže poprosím, aby o tom vedeli aj poslanci. 

A ešte jednou vetou sa vrátim to čo som predniesol v júli na zastupiteľstve je do bodky pravda 

a takto sa to malo aj realizovať čo sa týka rekonštrukcie cesty. Ostatné veci sú napísané 

v sťažnosti.  

 

Bod č. 11 Záver 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce ukončila zasadnutie obecného zastupiteľstva 

a poďakovala prítomným za účasť. 

 

 

 

V Hôrke dňa 30.októbra 2020 

 

 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Peter Žoldák                                ........................................... 

 

                             Katarína Žoldáková                            ............................................ 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Ivana Kovalčíková   

                                                                                                                   

                  

 

               

                                                                                                 Ing. Helena Mihalčinová 

                                                                                                        starostka obce 

 
 

 


